
El PSC de Blanes vol una ciutat moderna i urban�sticament

sostenible

Els socialistes blanencs han proposat la dignif icaci� i remodelaci� de la

pla�a Dies Feiners, la conversi� de lÕantiga llotja en un espai muse�stic o

lÕestudi i construcci� de la piscina cober ta de Blanes

El primer secretari i alcaldable del PSC de Blanes,

Jordi Hern�ndez PSC BLANES.

El primer secretari i alcaldable del PSC de Blanes, Jordi

Hern�ndez, ha anunciat avui les seves mesures en mat�ria

dÕinfraestructures i urbanisme sostenible per transformar i

modernitzar el municipi. ÒCal que posem f il a lÕagulla de temes tan

impor tants a Blanes com la dignif icaci� de la pla�a major del poble,

la pla�a dels Dies Feiners, que ara serveix per aparcar motos o

ubicar-hi contenidors. Tamb� cal abordar la construcci� de la

piscina cober ta sostenible i lligada a les energies renovables o de

la protecci� de patrimoni, com la nau de la xemeneia de la SAFA,

per preservar-la o lÕantiga llotja per conver tir-la en un espai

muse�sticÓ ha explicat.

ÒEls socialistes de Blanes volem una pla�a major digna. Fa anys que tenim un projecte aprovat i amb els diners

per executar-lo, per� lÕalcalde el t� guardat al calaix de les coses pendents, com tants altres projectes que no

sÕhan fet durant aquests quatre anys. Nosaltres no perdrem el temps, actualitzarem el projecte i lÕadaptarem a la

nova mobilitat que impulsa Europa. Els carrers i lÕespai p�blic han de ser per a les persones, ho por tem repetint

tota la campanyaÓ ha explicat Jordi Hern�ndez.

Per una altra banda, els socialistes han af irmat que estan en disposici� de construir la tan anhelada piscina

cober ta. ÒEl primer que cal �s fer els deures i tenir un MIEM (mapa instalálacions espor tives municipals) aprovat i

un Pla de Mobilitat Urbana Sostenible per accedir a subvencions i fons Next Generation que f ins ara era

impossible en no tenir-los. Un cop fet aix�, podem buscar els fons necessaris i la colálaboraci� p�blico-privada

per tenir una piscina i que no generi un problema de viabilitat econ�mica. Cal tamb� adaptar tots els edif icis i

instalálacions municipals ja existents a les energies renovablesÓ ha assenyalat lÕalcaldable socialista.

Els socialistes tamb� proposem la preservaci� i difusi� del patrimoni blanenc. ÒVolem estudiar lÕadquisici� de les

Caves Mont-Ferrant, ja hem preguntat al Ministeri si seria possible comptar amb lÕEstat i tamb� volem parlar amb

la Generalitat. Tamb� volem donar el valor que t� com a patrimoni a lÕantiga llotja, �s patrimoni urban�stic i

cultural del municipi i la seva transformaci� en un espai muse�stic lligat a la mar i al sector pesquer �s id�nia

perqu� tots els futurs blanencs i blanenques s�piguen lÕorigen i la tradici� pesquera del nostre pobleÓ.

ÒUn altre tema cabdal i impor tant�ssim per als blanencs i blanenques �s lÕacc�s al municipi. Amb la GI-600

saturada i amb la resoluci� judicial en contra de la C-32 cal abordar alternatives perqu� el municipi no pateixi els

problemes de circulaci� de cada temporada. M�s enll� de saber si f inalment es podr� construir la C-32 nosaltres



ens posarem a disposici� de la Generalitat per buscar solucions i arranjar aquest problema com m�s aviat

millor. �s un tema urgent i prioritariÓ ha concl�s el cap de llista.
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